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CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL 

Acta de la reunió del dia  17 de gener de 2011 

Assistents: 

Llar d’Infants l’Esquitx 

� Sra. Fina González, directora 

� Sra. Lucía Hermoso  , representant del professorat. 

� Sra. M. Teresa  Martínez , representant del personal no docent. 

CEIP. Els Pins 

� Sr. Joan Palomeras, director 

CEIP. Torres Amat 

� Sra. Emma Rodríguez, directora 

� Sra. Fina Ginesta, representant del professorat 

� Sra Rosa Escàmez. , representant del professorat 

� Sra. Ana Martínez, representant de l’AMPA 

� Sr. Montse Aparicio, representant del personal no docent 

Escola Vedruna 

� Sra. Magda Casòliva, directora. 

� Sra. Lourdes Soler , representant del professorat 

� Sr. David Sala, representant de l’AMPA 

IES Llobregat 

� Sra. Marta Sellas, directora 

� Sra. Rosa Colell, representant del professorat 

� Sra. M. Alba Tomàs, representant del personal no docent. 

� Sr. Rafael González, representant de l’AMPA 

Escola Municipal de Música. 

� Sra. Ruth Matamala, directora 

Suport Tècnic. 

• Sr. Quim Cruselles, bibliotecari

Ajuntament 

� Sr. David Saldoni , Regidor d’Educació 

� Sra. Pilar Sala  , Regidora d’ERC 
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Secretari del C.E. M. 

� Ramon Garcia Alamillo, Tècnic d’Educació 

En presència de les persones esmentades en l’encapçalament d’aquesta acta 

i havent excusat la seva assistència el Sr. Alcalde , la resta de Regidors que 

formen part d’aquest Consell comença la reunió que té lloc a Sallent, a les 

disset hores i quaranta minuts del dia 17 de gener de 2011. 

Formen part de l’ordre del dia els següents assumptes: 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior.

2. Aspectes rellevants a destacar en el transcurs d’aquest curs

3. Activitats de Sant Jordi 2010

4. Setmana de Vacances del dia 28 de febrer al 4 de març.

5. Posicionament del Consell Escolar Municipal respecte a la

sentència del tribunal suprem contra la immersió lingüística a

l'escola

6. Seguiment i control.

7. Temes sobrevinguts.

8. Precs i preguntes.

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior.

Llegida l’acta del Consell Escolar del dia 18 d’octubre de 2010, s’acorda per 

unanimitat dels assistents la seva aprovació. 

2. Aspectes rellevants a destacar en el transcurs d’aquest curs.

IES Llobregat 

La  directora de l’institut informa que s’han habilitat cargoleres al centre ja que la 

part que ocupaven els tallers mecànics i elèctrics s’ha hagut de desallotjar. 

Aquests tallers han estat instal�lats a la darrera ala de l’institut i s’han adequat 

quatre aules en les cargoleres.  També informa que les obres han començat per 
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tal de poder traslladar aquests tallers mecànics.  En relació a aquesta qüestió 

exposa que un geòleg va venir al centre a explicar els problemes de les 

subsidències que hi ha al barri de l’estació i com això podia afectar al centre, 

amb la conclusió de que l’institut podia estar tranquil i que l’enderroc de la part 

dels tallers era a causa de problemes estructurals en la construcció i no per les 

subsidències del barri.  La directora lamenta que l’últim vestigi de l’antiga estació 

anirà a terra però és la única sortida per evitar qualsevol tipus de perill per 

l’alumnat i per poder continuar tirar endavant els Cicles Formatius.  

 

Finalitzar la seva intervenció presenta al nou representant de l’AMPA del centre el 

Sr. Rafael González, així com també informa de la nova revista digital del centre 

que tothom pot consultar a la web http://espieslarevista.blogspot.com . 

 

Escola Els Pins . 

 

El director del centre pren la paraula per comentar que aquest curs es realitzarà 

la trobada de la ZER a Cabrianes i que durant la setmana cultural es treballaran 

els mitjans de comunicació.  

 

Per finalitzar la seva intervenció recorda que el centre té pendent la instal�lació 

d’unes persianes. 

 

Escola Torres Amat.  

 

La directora del centre presenta a la nova representant del personal 

d’administració i serveis, la Sra. Montserrat Aparicio que substituirà al Sr. Miquel 

Díaz. Continua la seva intervenció comentant que el curs ha transcorregut amb 

normalitat i destacant el projecte de lectura que s’ha iniciat i consistent en llegir 

tots els cursos mitja hora cada dia i que ha estat valorat molt positivament. 

També informa que s’han rebut dues pissarres digitals, ara l’escola en disposa de 

quatre en total, i que han participat en la campanya de donació de sang, en la 

marató de TV3 aportant la quantitat de 400 euros recollits de la venta de treballs 
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manuals realitzats pels alumnes, així com també han recollit mòbils que no 

s’utilitzen per donar-los a Aldees Infantils internacionals.  

 

Per finalitzar la seva intervenció comenta que les obres de l’escola van amb 

normalitat i espera que no generin excessives molèsties a la resta de centres i que 

a causa d’aquestes obres s’han instal�lat dos mòduls prefabricats.  

 

Escola Vedruna.  

 

La directora de l’escola destaca l’organització del Nadal i les activitats 

extraescolars ja que tenen una molt bona acollida gràcies a l’esforç, a la feina i 

la implicació de tots els pares i de la resta de la comunitat educativa de l’escola. 

En aquest moments, pel que fa al pessebre vivent s’està pensat poder 

exterioritzar-lo oferint una activitat més al poble.  

 

Continua la seva intervenció exposant que han col�laborat amb la campanya 

d’aliments de Caritas, així com també ha realitzat una aportació econòmica a 

través d’unes estrelles de Nadal per a la gent de Sallent.  Durant aquest trimestre 

també s’ha fet el simulacre d’evacuació del centre. 

 

El centre disposa de dues pantalles digitals a cinquè i sisè, i una a P3, la resta 

d’aules de P3 tenen canons de projecció i també a l’escola disposen d’una 

pissarra digital mimio. En relació a les tecnologies de la informació s’ha realitzat 

cursos amb el professorat per tal de poder-les utilitzar de manera correcta així 

com també una xerrada per a pares de 4rt, 5è i 6è sobre les xarxes socials ja que 

fins i tot arriben a quart de primària.  

 

Per finalitzar la seva intervenció informa que a partir del dia 4 de febrer ja 

instal�laran la placa que acredita al centre com a escola verda.  

 

Llar d’infants l’Esquitx. 
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La directora abans de començar la seva intervenció vol agrair el suport que ha 

rebut de la comunitat educativa pels esdeveniments personals pels quals està 

passant en aquests moments. Dit això, comenta que totes el mes de novembre 

es va quedar el centre sense una educadora i que aquest fet va sorgir de 

manera imprevista i per tant no es va poder gestionar a temps. Tant des de 

l’escola com des de l’ajuntament o l’AMPA es van fer tots els passos necessaris 

per tal de poder recuperar aquesta plaça però la resposta del Departament 

d’Educació va ser que no es cobriria aquesta plaça. Finalment el passat 

dimecres el centre va rebre una trucada de la Lurdes Gener confirmant que la 

última plaça que es cobriria per jubilació seria la de Sallent i per tant tornem a 

tenir una educadora mes.  No obstant a tot això, ara s’ha obert el procés per a 

les oposicions i per tant es possible que hi hagi canvis en l’actual plantilla del 

centre pel que fa a dues educadores i 3 personal de serveis. La directora desitja 

que les incorporacions dels nous professionals no es faci fins al proper curs.  

Escola Municipal de Música. 

La directora de l’escola destaca les diferents accions que han realitzat tant per 

Sta. Cecília com per a la commemoració del dia en contra de la violència de 

gènere. També comenta que es va realitzar el debat entre les famílies dels 

alumnes de l’escola i l’equip docent i directiu del centre per tal de parlar del futur 

de l’escola municipal de música i s’ha valorat molt positivament ja que van 

participar forces famílies, es va poder parlar de tot sense embuts, i es va 

concloure amb la idea que els currículums de l’escola eren correctes i que hi 

havia plena confiança de les famílies cap al projecte educatius del centre.  Un 

altre aspecte positiu del debat va ser el fet de poder donar explicacions i resoldre 

dubtes d’algunes famílies. 

Finalitza la seva intervenció informant que la inspecció educativa els va 

convocar a una reunió on se’ls va comunicar que eren ensenyaments no reglats 

però que estaven considerats com a centres educatius i que per tant han de 

preparar tot un seguit de documentació administrativa com la resta de centres, 

així com sembla ser que també la creació d’un Consell Escolar de centre. De 
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moment encara no estan obligats a dur a terme aquestes accions però a la 

llarga ho hauran de fer.  

 

Biblioteca  

 

El bibliotecari intervé en aquest moments per tal d’explicar com han anat les 

diferents accions que la biblioteca ofereix a les escoles. Així doncs es valora 

positivament les campanyes de lectura pel que fa a les maletes viatgeres, els 

missatges de la biblioteca o el Club de lectura infantil/juvenil. També aprofita 

l’avinentesa per felicitar al Torres Amat per la iniciativa de fer la mitja hora de 

lectura ja que s’ha notat a la biblioteca molts mes nens i nenes que utilitzen el 

servei de préstec ja que els llibres que llegeixen el poden escollir ells mateixos.  

 

Abans de passar al següent punt de l’ordre del dia, el regidor David Saldoni vol 

felicitar a les escoles pels diferents actes que realitzen al Nadal ja que és 

impressionant i molt dignes de ser esmentats, ja que feien molt goig veure tant als 

pares com a l’AMPA i la resta de la comunitat educativa tant implicats. I desitja 

que es vagi ampliant.  

 

3. Activitats de Sant Jordi.  

 

El regidor inicia aquest punt de l’odre del dia comunicant que l’Ajuntament de 

Sallent està preparant una setmana cultural per les dates de Sant Jordi. La idea 

és aglutinar les activitats que es realitzen al municipi al voltant de la diada de St. 

Jordi i també fer-ne de noves com per exemple un sopar commemoratiu de la 

nit de la Cultura. Aquesta setmana es realitzaria del dia 9 al 17 d’abril i s’iniciaria 

amb una trobada de bateries organitzada per l’Escola Municipal de Música i 

finalitzaria amb una trobada d’acordionistes. Entre les activitats que estan 

previstes trobaríem l’exposició el Brot així com també les titelles per als alumnes 

de cicle inicial i infantil.  

 

Un cop finalitzada aquesta intervenció, el Sr. Quim Cruselles pren la paraula per 

informar que des de la biblioteca es portarà algun escriptor així com també 
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s’organitzarà el certamen de redacció que aquest any es tractaria de realitzar 

una poesia de tema lliure.  

4. Setmana  de Vacances del 28 de febrer al 4 de març.

El regidor d’Educació dóna la paraula al tècnic d’Educació per tal que 

expliquí en què consistiran les activitats que es realitzaran al llarg de la 

setmana del 28 de febrer al 4 de març. 

El tècnic d’Educació informa que durant tota la setmana els infants que es 

matriculin al casal podran realitzar activitats esportives, musicals i culturals 

que tindran com a eix  d’animació comú el Carnaval. Durant el casal es 

donarien a conèixer als alumnes algunes de les músiques de Sallent 

relacionades amb el correfoc a través de l’Escola Municipal de Música, 

que també s’encarregaria d’ensenyar unes danses preparades 

especialment per aquestes músiques. La resta d’activitats que es realitzaran 

al llarg de la setmana estarien pensades per tal que tinguessin una utilitat 

de cara a la festa de cloenda del Casal.  Tenim coneixement que hi havia 

una imatgeria construïda, així com també unes banderes; així doncs durant 

els tallers els alumnes s’encarregaran de realitzar aquests elements així com 

també les seves disfresses. Les cançons que tenim en aquest moments i la 

imatgeria que les acompanyaven són les següents: 

Títols cançons Imatgeria diversa 

Ball del gegant boig Gegant 

Ball de bruixes Vestit de bruixa 

Foc a la plaça Pipes de foc 

Màscares de diable 

Fogoner 

Boc 

Ball de dimonis Diables 
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Cada ball aniria acompanyat de la seva corresponent bandera.  Per 

una altra banda, els infants que participin al casal faran activitat 

esportiva, així com també tallers a la biblioteca i una visita a la Casa 

Museu Torres Amat.   

El casal es realitzarà en diferents espais municipals (Pavelló, Escola de 

Música, Turbina, Biblioteca i Casa Museu Torres Amat) i finalitzarà amb 

una festa de cloenda oberta a tothom on els alumnes mostraran la feina 

realitzada al llarg de la setmana.  

Es creu  que es pot ser un eix convincent i engrescador per les famílies i 

els nens de Sallent, ja que té un caire educatiu, lúdic, social i de 

pertinença al municipi.  

5. Posicionament del Consell Escolar Municipal respecte a la sentència

del tribunal suprem contra la immersió lingüística a l'escola

El regidor d’Educació pren novament la paraula per tal d’informar que el 

Ple de l’Ajuntament de Sallent va aprovar una moció presentada per tots 

els grups polítics en la qual es rebutjava la sentència del Tribunal Superior 

de Justícia pel que fa a la immersió lingüística.  A l’acord del Ple es 

demanava que es traslladés el contingut de la moció al Consell Escolar 

Municipal  per tal es pronunciés respecte a aquesta qüestió.  Abans de 

passar a llegir el contingut de la moció, el Regidor David Saldoni vol 

felicitar a l’entitat Ateneu Rocaus per la iniciativa de realitzar un debat 

entorn a aquesta sentència amb tots els directors dels centres educatius 

del municipi.  Allà ja es va posar de manifests el posicionament unànime 

dels centres del municipi al respecte d’aquesta sentència així com el fet 

que tot i la sentència no es canvia res als centres escolar ja que des del 

Departament d’Educació no s’ha fet cap mena de canvi en la legislació 

existent.  
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Un cop llegida la moció, els membres del Consell Escolar Municipal 

decideixen: 

1. Manifestar el rebuig a la sentència del Tribunal Suprem ja que propicia el

final del sistema d’immersió lingüística a les escoles catalanes.

2. Donar suport a la moció presentada per l’Ajuntament de Sallent de

rebuig a la sentència del Tribunal Suprem contra la immersió lingüística a

l’escola.

3. Donar trasllat del present acord a l’Ajuntament de Sallent per tal que el

traslladi conjuntament amb l’acord del Ple al Departament

d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya, als grups parlamentaris

del Parlament de Catalunya, del Congrés dels Diputats i Senat, als

president de l’Associació Catalana de Municipis, al president de la

Federació de Municipis de Catalunya i al Tribunal Suprem.

6. Seguiment i Control.

S’inicia aquest punt de l’ordre del dia parlant d’una de les activitats del 

projecte de millora de l’èxit escolar: la trobada d’alumnes de sisè i primer 

d’ESO. Aquesta trobada encara no té data proposada i estan pendents 

que el Departament d’Educació determini quins seran els dies de 

preinscripció.  Sembla ser que el dijous dia 20 de gener es sabrà alguna 

cosa al respecte i s’acorda deixar pendent la data de la trobada fins 

aquest dia.  

En relació a aquests tema es comenta que el dia 18 de març es 

realitzarà l’escala HIFI.  

7. Temes sobrevinguts.

El regidor d’Educació inicia aquest punt informant que la Diputació de 

Barcelona ha inclòs l’Ajuntament de Sallent novament per al proper curs en 

els projectes  de col�laboració amb els municipis per lluitar contra els 

efectes de la crisi econòmica.  Aquesta mesura consisteix en l’aportació 

econòmica per part de l’àrea d’Educació de la Diputació de Barcelona 
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per a la realització al nostre municipi d’un curs de preparació per a les 

proves d’accés a Cicles Formatius de Formació Professional de Grau Mitjà. 

8. Precs i preguntes.

La representant de l’AMPA de l’Escola Torres comenten que els tallers 

que es realitzen perquè els nens aprenguin les Balladetes de les 

Enramades no es perdin i pregunta si aquest any es tornaran a repetir. 

També comenta com està el tema del transport escolar ja que només hi 

ha 11 nens que utilitzen aquest servei. 

El regidor d’Educació contesta que properament els membres dels 

Gegant i Nans de Sallent realitzaran els tallers com cada any sobre les 

Balladetes. Continua la intervenció manifestant que pel que fa al 

transport escolar es mirarà de realitzar alguna actuacions informatives de 

cara a promocionar novament el bus.  

I sense més assumptes a tractar, es dóna per finalitzada la reunió quan són les 

dinou hores i deu minuts del dia indicat a l’encapçalament d’aquesta acta. 

President del Consell Secretari del Consell 


